

## Møte 14 - 10.07.2020.

### Innsjekk:

Ola, Eivind, Vegard, Ingvild, Anne og Rasmus tilstede via zoom.

### Komiteer (oppdatering):

#### ● Leder

- Forslag til styringsdokumenter for samtlige stillinger.
  - Godkjenning av nytt styringsdokument for leder.
  - Videre angående resterende styringsdokumenter.
  - Styringsdokument Nestleder
    - [Forslag til endring](#)
- Forslag til vedtektsendringer går gjennom av styret.
- Intet nytt ang korona, alle "famler enda i mørket"
  - Nye regler nå.  
*Vi kan klemme kjente og håper det blir lettere for fadderperioden*
- Finne dato for årsmøtet
- how\_to\_krabbe, erfaringsskriv for å arrangere Krabbefest er ferdig og gjort tilgjengelig for de det er relevant for.
- Ekskursjons-retningslinjene er satt. Vi fikk lite gjennomslag ser det ut som. Blir ikke å ta alt, men tar i korte trekk de største endringene.
- Videre plan på Drive.
- Introduksjon til V&A for nye studenter blir film som vises ved start av fadderuka.

#### ● Nestleder:

- Åre - SkiStar
  - V&A er på interesseliste for bestilling av Åre 2021
  - Skistar har ikke sendt mail til mailadressene som har meldt seg på deres Åre-notification eller nyhetsbrev som lovet i tidligere mail 😞
  - \*Skriver en sint mail\*
- Årelekene - frem i tid
  - Tatt kontakt med:
    - HC utenriks om Åre2021→Åre20XX - om samarbeidsinteresse
    - Andre linjeforeninger hvordan arr. bevares bl.a. Online med VinterOL
    - HCs pHorquinde om fremgangsmåte til HC styret
  - Har sendt mail til HC Styret og antar svar når høsten og aktiviteten starter  
*Bergo: HC er gira, kontakt med andre som har bevart tradisjonelle arrangementer før for å få til det samme. Mail er sendt for 2 uker siden og HC svarer vell til høsten #V&A-AlltidPåJobb*
- Launch av Medlemsgruppe - Status
  - **Vi er live** & medlemmer kommer jevnt og trutt.
  - Vi er på ca. 100 i medlem og 50 i bedkom. Det er sommer og forventet, blir å sende en reminder når vi starter opp i høst igjen på kullsidene:)  
*Bergo: Sommer så forventa, tar det mer ved skolestart. Første innlegg på Bedkomgruppa i dag. Det ble godt mottatt.*

- Halvmånedlig Mail
  - [Powerpoint: se slide 24](#)
  - Fortsetter tråden om Halvmånedligsmail til medlemsmassen.
  - Egen mailingliste? - halvmanedligmail@volvox.no, hmm@
    - Avmelding mulig.
    - Registrere nye medlemmer samtidig som det kjøpes medlemskap?

*Bergo: mulig at medlemmer kan bli litt mer kjent med hvem styremedlemmene er. Sende ut mail hver 14 dag for å treffe med HS-møte, enklere for oss. Hver styremedlem skal skrive kun en (1) 20min mail i semesteret - mal (Se Drive).*

*Vegard: kritisk til arbeidsmengde - bør også inn i styringsdokumentene hvis det skal gjennomføres, kritisk til informasjonsgiving - medlemsmassen bryr seg egt ikke så mye om HS. Heller hva som angår dem. Vil heller ha det på nettsiden - ikke så mange som ønsker nyhetsbrev.*

*Ola: Redd for at folk heller melder seg av nyhetsbrev og vi bare får en liten masse enn alle medlemmene våre.*

*Ingvild: Liker i utgangspunktet mail, men etter den sommeren her har selv jeg blitt lei.*

*HS: Da brukes nettsida foreløpig også ser vi på mail siden og legger den død foreløpig*
- Styrealbum [håper å være delvis klart til semesterstart]
  - Har begynt å jobbe med et album med bilder av alle tidligere styrever.
  - Scannet alle styrebildene på kontoret og satt dem i vårt eget styrealbum.
  - Det sees gjennom etter bilder på volvox-området.
  - Blir sendt ut mail til gamle styrever om hvem som er på bilder og om dem har bilder å legge til - hvert styre for to sider (totalt 6 bilder).

*Bergo: Vi får se folk fra tidligere styrever i et album med navn og en historie istedenfor tilfeldige ansikter på en vegg som ingen vet hvem er. Gjøre slik at senere styrever og medlemmer skal kunne se og lese fra de eldre styrene. En kontorrekvisitta for å skape en kontortilhørighet.*

*Ola: Kjempetiltak!*
- Volvox-området
  - Vært i kontakt med en del av dere, og med hjelp fra Håvard Takle, Barservitør Gustav Nore og Jo fra orakeltjenesten setter jeg styret tilbake i admin posisjon.
  - Tar også en ekstra backup av hele området, vi vil ikke miste noe.

*Bergo: Sirkus å få tak i tilganger - alle fra styret som vil ha tilgang kan få nå*

- Movember:
    - Vi samlet inn 14 000 kr
    - [Challenges](#)
    - Anbefalinger etter fadderperioden:
      - Kake på kontoret 3 etg. i samsvar med “spør-styret” til Årsmøte, rekruttering og blæsting for HS 21-22 (gitt det går med korona)
      - Ny make-up tutorial, forrige ble ikke så bra
      - Hele styret stiller med kake i vrimle (en blåmandag)  
*Kjører det på bildekavalkaden om korona tillater det*
      - Rasmus & Eivind vokses event/live  
*Kan kjøres som happening på Hybel til Hybel - R.I.P. fadderbarna*
      - Ludøl - livestream en lørdag i Familien  
*Ikke smittevennelig - utgår inntil videre*
      - Sett datoer nå - endres hvis det kolliderer med noe annet.  
*Kjører etter fadderperioden - 3 etasjer kake på kontoret som rekruttering til neste HS*  
*Bergo: Da har vi satt dato for alt utenom Ludøl - I'm happy(:*
  - Flagg - [Recap film](#)
    - Ble uttrykket tidligere at flagg var ønsket både til personlig bruk og til fadderkom
    - Bestilles så snart Brage er ferdig med en vektorisering 20. Juli
    - Pris: 313.75 NOK per stk, min. bestilling på 5 stk.
    - Størrelse: lik som samf/UKA-flagg - 100 x 130 cm  
*Googles fargekonvertering fucked it up her - [Se riktig farge](#)*  
*Mange ønsker flagg!*  
*Bergo: Har vi lyst på flagg?*  
*Vegard: Må fikse budsjett først*  
*Anne: er gira i fadderperioden!*  
*Vegard: V&A HS tar 2 stk*  
*Alle får flagg!*
  - Kunne vi lagt inn navn på referatene på [volvox.no](#)?
    - Historisk er det fint og gøy å se tilbake på → [Eksempel](#) KSG fra Samfudet  
*Ola: Burde ikke være problem*  
*Ingvild nikker og en tommel opp*
  - Sit [studentsenter](#) har åpning Torsdag 06.08 kl 14:00 for linjeforening styrer.
- **Kasserer:**
    - Tatt varetelling, og dette er første varetelling der “alt” av infrastruktur for varetelling var på plass. Tok kun 2 timer til forskjell fra 12t og 6t tidligere.
    - Lagde plutselig nye styringsdokumenter.
    - “Økoforskriften” er laget og vedtatt, og er et komplementært skriftlig dokument med økonomiregler og -praksis i linjeforeningen, med lik gyldighet som vedtektene. Er å finne i kasserermappen i Drive.

- Kommunikasjon med andre linjeforeninger
    - Har hatt en workshop med kasserer i Delta og tidligere økans i Realfagskjelleren for å forbedre Delta sin struktur. Dette er også per nå i mål.
    - Har satt opp Visma med kontoplan og fakturering for VIVAS, med inngående balanse, slik at det er klar til bruk for de.
    - Har vært i dialog og møtet med kassereren i Timini om å oppgradere de sin bruk av Visma eAccounting og renovere kontoplan. Utsatt til de sitt nytt regnskapsår pga struktur.
    - Er også på tråden med Kjemi- og materialteknologi (KoM) om det samme, og har kommet litt i gang.
  - Jeg kommer til å fjerne utleggskjema helt og gå over til at økonomiansvarlige/privatpersoner sender kvitteringer med kort beskrivelse og kontonummer elektronisk via mail eller slack (for økans).
  - Jobber ellers med å oppdatere kassererhåndboken fordi mitt hovedfokus nå er erfaringsoverføring
  - “Opplæring” med Magnus (økans Faddkom). Han hadde god bakgrunn i InVitro, og visste mye fra før, så møtet ble ikke særlig langt eller egt særlig nyttig. Han er flink med andre ord, og jeg er ikke bekymret for økonomien til fadderkomiteen.
  - Årsresultat til V&A
    - må vente til Arrkom har fått utlegg fra Spanskrøret. Har allerede snakket med Spanskrøret så det er under kontroll. Resultatet til andre dimensjoner er selvsagt klart.
    - Vil innen neste møte at komiteene gir meg beskjed dersom det er behov for midler fra HS, som vil inngå i planleggingen av disponering av overskudd. Er kanskje mest aktuelt for KontorKom. Arrkom trenger ikke dette pga billettprisreduksjon er “standard”
  - Har begynt å få unna tre Frifondsøkader som ikke er rapportert inn, en av de er fra Nukleomedia og Brage var virkelig god hjelp der. De to andre er faddersøknader 2019.
- **Arrkom:**
    - Nesten ingen lokaler vil ta imot booking til immball, men banksalen gikk an å booke. Har egentlig ingen erfaring med banksalen, kanskje noen av dere har det? Vi skal uansett fortsette å holde kontakt med andre lokaler i tilfelle de åpner opp for booking nå som kravene letter litt:) håper alle har en fin sommer!
  - **Nukleomedia:**
    - Generell oppdatering fra komite
    - Daljehelt-design
  - **Faddersjef:**
    - vært på hyttetur
  - **Sekretær:**
    - Bergo har med tillatelse fra ingvild insja på å pynte på kontoret. Forslag klart, men trenger godkjenning for innkjøp. Nå som regnskapsåret er ferdig spør det om nye styret skal “få regninga”.  
*Vegard: skal se på det ila. neste uke:)*